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                                                            Protokoll - Styremøte 05.2022-2025 

 

 

Sted: Teams / Forbundskontoret 

Start: 30.03.23 klokken 20.00 - 22.00 

Til stede: Odd Haktor Slåke – Connie Renate Aas -Frank Robert Walstad – Svein Ivar Riiser –               

Odd Inge Misund – Laila Tatjana Kristjansson – Nora Sofie Haukås Steensen - 

Yaneth Carolina Noguera Skjønberg – Jørn Henjum. 

Meldt forfall: Anne Tjønndal  

   

Styresak 23. 22-25 

Godkjenning av protokoll 03.22-25 

Godkjenning av protokoll 04.22-25 

Godkjenning av saksliste  05.22-25 

-Vedtak: 

-Protokoll 03.22-25 godkjent 

-Protokoll 04.22-25 godkjent 

-Saksliste  05.22-25 godkjent 

Styresak 24. 22-25  
Oppfølging av styresak 14. 22-25 
-Konfidensiell sak 1. Styret informeres om saksgang og avsluttet sak. 
-Konfidensiell sak 2. Styret informeres om pågående sak.  
-Vedtak: 
-Generalsekretær redegjorde for sak 1 og sak 2 for styret.  
Advokat Laila Kristjansson engasjeres av NBF med avlastning av administrasjonen for den videre 
saksgang i pågående krevende konfidensielle saker. 
 
Styresak 25. 22-25 
Dommerkomiteen ved Odd Inge Misund innleder for allerede utført drøfting i dommerkomiteen 
( Forslag til avtale fra Advokatfirma Folkman. 
Den 13.03.2023 11:47, skrev Anders Folkman: 
Vi ønsker å støtte boksesporten og har sponset proff delen i noen år.   

Vi ønsker å støtte amatør og ser at dommerne har lite fokus. Vi tror at dette kan være noe, men 

ønsker dine kloke tanker så vi blir så målrettet som mulig:  

1. Det settes opp en årlig ramme som kan brukes opp på gitte premisser, f.eks. Kr 75.000.-  

Dette må vi diskutere oss frem til   

2. Det må lages en standard sponsorkontrakt med profilering. Profilering på NBF side e.l. 

3. Det må faktureres i intervaller som passer.  
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4. Kriterier: - Primært for de som ikke får dekket reise/opphold på stevner av klubb eller forbund.  

- Standard beløp pr dommer, f.eks. kr 1000 eller 1500.  

- Avstandskrav, f.eks. min 4 mil reise.  

- Den som kjører får tilskudd, ikke passasjerer.  

 5. Utbetaling skjer etter fremlagte godkjente søknader som skal attesteres av stevne arrangør, og 

innenfor rammen i pkt 1.  

6. Dommerkomiteen administrerer ordningen.  

Mulig dere allerede har en løsning på dette, får vi dette til kan vi tenke oss å binde oss i feks 3 år, 

med 1 prøve år.  

Sponsor blir Advf Folkman AS.  

Mvh Margareth B Folkman for Advokatfirma Folkman AS: Org. nr.: 982 383 536                

 

-Vedtak: 

-Generalsekretær på vegne av styret gis fullmakt til innledende samtaler som gjelder en 

mulig sponsor avtale med NBF. Et viktig punkt er hvordan eventuelle sponsor midler skal forvaltes 

innenfor NBF. Et forslag som tas med inn i samtalen med Folkmann er om midlene kan utbetales 

direkte til våre regioner. Det er regionene som er et aktivitetsledd som best kan forvalte søknader på 

midlene til dommere/ funksjonærer. Sak følges opp på styremøte 06. 2022-2025. 

Styresak 26. 22-25 

Generalsekretær mottar gjennom styreperioden brev med henstilling til NBF om tildeling av 

NBF diplom, NBF fortjenestemedalje og NBF æresmedlemskap. Det er innstillinger 

på styremedlemmer, komitemedlemmer som er valgt for inneværende periode. 

Norges bokseforbund nedsetter en æres komite som behandler innkommende saker 

med innspill og anbefalinger. Styre i NBF i tingperioden behandler æres komiteens sak. 

-Vedtak: 

-Styret vedtok revidering og modernisering for tildeling av NBF eksisterende hedersbevisninger  

Norges bokseforbunds diplom, fortjenestemedalje og æresmedlemskap.  

Styremedlem Frank Robert Walstad tar oppgaven og fremlegger forslag til kommende styremøte. 
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Styresak 27. 22-25 

Strategidokumentet 2022-2025 må ferdigstilles og godkjennes av styret. 

-Endelig dato for ferdigstillelse og styrebehandles i sin helhet på kommende styremøte. 

-Vedtak 

-Styremedlem Frank Robert Walstad fremlegger strategidokumentet til behandling på  

styremøte 06. 22-25 

 

Styresak 28. 22-25 

Budsjett for 2023 gjennomgang med den endelige tildeling for 2023 fra NIF.  

-Vedtak 

-Budsjettet for 2023 vedtas i sin helhet. 



Styresak 29. 22-25 

Fastsettelse av dato for styremøter vår 2023 

-Vedtak: 

-Generalsekretær sender ut forslag på dato for neste styremøte 

Orienteringssaker: 

-Odd Haktor Slåke redegjør for utviklingen i internasjonal boksing 

-Generalsekretær redegjør for samarbeidsavtale Norwegian vs Norges Bokseforbund 

Eventuelt 

-Styremedlem Frank Robert Walstad vil på styremøte 06.22-25 ha behandlet sak om  

NBF er tjent med at Generalsekretær har ekstra engasjement som kommentar for proffboksing. 

 

Erik Nilsen 

Generalsekretær 

  



 


